
 
Zápis č. 12/2011/VI z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 6.6.2011
Přítomno 5 členů RM + tajemník s hlasem poradním. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Mgr. Zdeňka Duška a
paní Evu Tuhárskou. Rada města schvaluje zapisovatelkou zápisu paní Bc. Soňu Rückerovou, pracovnici Městského úřadu.
 
Hlasováno o návrhu   5 pro, 0 proti, 0 zdržel
 
Jednání zahájeno: v 16,00 hodin.
 
Starosta města Petr Hudousek konstatoval, že veškerý podkladový materiál k projednávaným bodům byl uveřejněn na
intranetu Města Rokytnice v O. h.
 
1) Schválení programu jednání
Starosta přečetl návrh programu. Ze strany radních nebyly podány žádné doplňující návrhy.
Hlasováno o návrhu:   pro 5, proti 0, zdržel 0.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.
 
2) Plnění usnesení
Tajemník přednesl zprávu o plnění usnesení, kterou předložila zapisovatelka.
Rada města bere na vědomí: zprávu o plnění usnesení předloženou zapisovatelkou.
 
3) Lyžařský vlek
Starosta předložil nabídku a záměr nájmu. Po krátké diskuzi byla nabídka vzata na vědomí a záměr nájmu schválen.
Rada města bere na vědomí: nabídku na odprodej zařízení související s provozováním lyžařského vleku  předloženou p.
Miroslavem Rückerem.
Rada města schvaluje: zveřejnění záměru pronajmout lyžařský vlek dle předloženého návrhu na úřední desce.
Rada města ukládá: zveřejnit záměr dle usnesení.
Zodpovídá: tajemník                                     Termín: ihned
 
4) Oznámení o přerušení provozu ŠD ZŠ (letní prázdniny)
Mgr. Dušek předložil oznámení ZŠ. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: oznámení o přerušení provozu Školní družiny Základní školy v Rokytnici v Orlických horách
od 18.7. – 12.8.2011 v době letních prázdnin.
 
5) Výběrové řízení - Informační panel ukazatele rychlosti - ulice 5. května v Rokytnici v Orlických horách
Starosta informoval o výběrovém řízení. K posouzení byly předloženy 4 nabídky. Nejvýhodnější nabídku nabídla firma R.D.E.
Engineering., spol. s r.o. . Podmínky výběrového řízení byly splněny. Protokol z výběrového řízení přiložen k zápisu. Nebyly
žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložený protokol o otevírání obálek s nabídkami a zprávu o posouzení a hodnocení
nabídek.
Rada města schvaluje: výsledek výběrového řízení a stanovuje pořadí nejvýhodnějších nabídek dle návrhu hodnotící
komise.
Rada města ukládá: jednat s firmou R.D.E. Engineering., spol. s r.o. Pardubice o uzavření smlouvy o dílo.
Zodpovídá: starosta                                      Termín: do příštího jednání RM
 
6) Výběrové řízení - Přestavba zavazadlového prostoru rychlého zásahového automobilu Volkswagen Transportér 4x4
Starosta informoval o výběrovém řízení. K posouzení byla předložena 1 nabídka firmou Jana Adamovičová – opravy
motorových vozidel, hasící a kropící techniky. Podmínky výběrového řízení byly splněny. Protokol z výběrového řízení
přiložen k zápisu. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložený protokol o otevírání obálek s nabídkami a zprávu o posouzení a hodnocení
nabídek.
Rada města schvaluje: výsledek výběrového řízení dle návrhu hodnotící komise.
Rada města ukládá: jednat s firmou Jana Adamovičová - opravy motorových vozidel, hasící a kropící techniky, Pečky o
uzavření smlouvy o dílo.
Zodpovídá: starosta                                      Termín: do příštího jednání RM
 
7) Technické služby – CENTEP, spol. s r.o.
Jednatel CENTEP Roman Hirka podal informace o hospodaření firmy v předchozích letech s tím, jak jsou stanovení podíly
jednotlivých činností na pokrytí správy firmy.
Tajemník podal informace o předložené kalkulaci nákladů do rozpočtu   Města v případě, že činnosti budou od 1.7.2011
převedeny na město včetně návrhů příslušných smluvních dokumentů.



Předseda Dozorčí rady CENTEP Ing.Jan Fremuth namítl, že s převedením komunálních činností zpět na město nesouhlasí, že
předložené kalkulované částky budou vyšší a Město převodem činností neušetří finanční prostředky. Současně požaduje
předložit další podrobnější kalkulace.
Rada města se po další diskusi shodla, že Zastupitelstvu města předloží návrh na převod komunálních činností zpět na
Město včetně úpravy rozpočtu s tímto spojenou.
Rada města bere na vědomí: předložené informace a návrhy smluvních dokumentů ve vztahu k případnému převodu
komunálních činností z CENTEP na Město.
Rada města ukládá: doplnit kalkulace nákladů spojených s převodem činností na Město do jeho rozpočtu pro jednání
Zastupitelstva města ve vztahu na změnu hospodaření CENTEP od 1.7.2011.
Zodpovídá: ved. Finančního odboru MěÚ, tajemník MěÚ, jednatel CENTEP
Rada města ukládá:
- předložit ZM návrh na převedení komunálních činností z CENTEP na Město k 1.7.2011,
- předložit ZM návrh úpravy rozpočtu Města ve vztahu s převedením komunálních činností z CENTEP na Město k 01.07.2011.
Zodpovídá: tajemník MěÚ    Termín: do 20.06.2011
 
8) Pečovatelská služba (ceník úkonů, terénní služba)
Paní Eva Tuhárská seznámila s návrhem ceníku a informovala o odlehčovací službě a domácí zdravotní péči. Nebyly žádné
připomínky.
Rada města schvaluje: ceník úkonů Pečovatelské služby dle předloženého návrhu s účinností od 1.7.2011
Rada města bere na vědomí: informace k odlehčovací službě a domácí zdravotní péči.

9) Ing. Ondrášek - Zápis o výsledku kontroly – MěÚ, MŠ, MSB
Starosta předložil zápisy z kontroly. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložený zápis o výsledku kontroly Města Rokytnice v O. h. nahrazující interní audit
v souladu se zákonem č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole ve veřejné správě a o změně některých zákonů, v platném znění
provedené Ing. Karlem Ondráškem.
Rada města bere na vědomí: předložený protokol o výsledku veřejnoprávní kontroly Mateřské školy a Městské správy
bytů Rokytnice v O. h. v souladu se zákonem č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole ve veřejné správě a o změně některých
zákonů, v platném znění provedené Ing. Karlem Ondráškem.
Rada města ukládá: zajistit nápravná opatření dle zápisu a protokolů jednotlivých subjektů.
Zodpovídá: vedoucí Finančního odboru                   Termín: do příštího jednání RM
 
10) Zápisy komisí RM – období 10-12/2010 a 1-5/2011
Starosta předložil zápisy komisí. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložené zápisy z komisí rady města za období 10-12/2010 a 1-5/2011.
 
11) Záměr nabídky nájmu – Párty stan – Anenská pouť
Starosta předložil záměr nájmu. Po krátké diskuzi byl záměr nájmu schválen.
Rada města schvaluje: zveřejnění záměru pronajmout Párty stan dle předloženého návrhu na úřední desce.
Rada města ukládá: zveřejnit záměr dle usnesení.
Zodpovídá: tajemník                                     Termín: ihned
 
12) SK Wiyrhanea – žádost o záštitu
Paní Tuhárská předložila žádost. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: záštitu nad akcí „Velké letní rajtování“ konané dne 18.6.2011 dle předložené žádosti občanského
sdružení SK WIYRHANEA.
 
13) Občanské sdružení Rampušáček – žádost o finanční příspěvek
Starosta předložil žádost. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: poskytnout finanční příspěvek ve výši 4.000,- Kč občanskému sdružení RAMPUŠÁČEK Rokytnice
v O. h dle předložené žádosti.
 
14) MŠ – hlášení přebytečného (neupotřebitelného) materiálu
Starosta předložil hlášení. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: hlášení přebytečného (neupotřebitelného) majetku Mateřské školy předložené ředitelkou
Bc. Gallovou.
Rada města schvaluje: nepřijmout nabídku na odkoupení přebytečného materiálu jako zřizovatele MŠ.
 
15) Královéhradecký kraj – financování drážní osobní dopravy
Starosta předložil stanovisko Královéhradeckého kraje. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: stanovisko Královéhradeckého kraje Hradec Králové k financování drážní osobní dopravy.
 



16) Královéhradecký kraj - Smlouva o poskytnutí dotace (hasiči)
Starosta předložil návrh smlouvy.  Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložený návrh smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na
výdaje jednotky sboru dobrovolných hasičů obce pro rok 2011 Královéhradeckým krajem.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit uzavření smlouvy o dotaci s Královéhradeckým krajem dle
předloženého návrhu.
 
17) Výběrové řízení–Dodávka DPS-Obnova bývalé sýpky pro umístění stálé muzejní expozice
Starosta seznámil s podmínkami výběrového řízení. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: předložené podmínky výběrového řízení na podání nabídek na dodávku Projektové
dokumentace pro provedení stavby - Obnova bývalé sýpky v Rokytnici v Orlických horách pro umístění stálé muzejní
expozice a firmy, které budou osloveny k možnosti zúčastnit se výběrového řízení.
Rada města schvaluje:
-výběrové řízení na podání nabídek a obeslat firmy k předložení nabídek dle předloženého návrhu,
- komisi pro otevírání obálek a nabídkami a současně k hodnocení nabídek ve složení: Hudousek Petr, Mareš Petr, Kaplan
Miloš a zástupce kontrolního výboru ZM, náhradníkem komise p. Petra Lavrenčíka,
- termín otevírání obálek a posouzení nabídek na středu 15.6.2011 v 16 hodin.
Rada města ukládá: vypsat výběrové řízení dle usnesení.
Zodpovídá: starosta                                      Termín: ihned
 
18) Převod agendy rybářských lístků
Tajemník informoval o převodu agendy. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: převod agendy vydávání rybářských lístků na obecní úřady obce s pověřeným obecním
úřadem dle změny zákona o rybářství č. 99/2004 Sb., ve znění pozdějších předpisů.
 
19) p. Jitka Kubíčková – žádost o zřízení věcného břemene
Tajemník předložil žádost. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: uzavřít s paní Jitkou Kubíčkovou smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene
v souvislosti s výstavbou kanalizační přípojky rodinného domu čp. 78 v Rokytnici v Orlických horách dle předloženého
návrhu.
 
20) Dodatky - Směrnice časového rozlišení, Směrnice pro poskytování a účtování cestovních náhrad
Tajemník předložil dodatky. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: Dodatek č. 1 Směrnice časového rozlišení a Dodatek č. 2 Směrnice pro poskytování a účtování
cestovních náhrad, obě s účinností od 6.6.2011 a dle předložených návrhů.
 
21) Prodloužení pracovní smlouvy – p. Markéta Buriánková
Tajemník informoval o návrhu. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: prodloužit pracovní smlouvu s paní Markétou Buriánkovou do 14.6.2011.

22) Žádost o prodej pozemku KN p. č. 141/1 a st.p.č. 114/1 v k.ú. Rokytnice v Orlických horách – manželé Kalousovi
Tajemník předložil žádost. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: žádost manželů Kalousových o prodej pozemků KN č. 141/1 a st.p.č. 114/1 v k.ú. Rokytnici
v Orlických horách.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: zveřejnit záměr prodat výše uvedené pozemky předem známému
zájemci.
 
23) Žádost o prodej pozemku KN č. 443/5, 443/6, 443/7 v k.ú. Panské Pole – p. Marek Nekvinda
Tajemník předložil žádost. Po krátké diskuzi byla žádost vzata na vědomí a bylo doporučeno zastupitelstvu města neschválit
zveřejnění záměru prodat pozemky s ohledem na zpracování nového územního plánu.
Rada města bere na vědomí: žádost pana Marka Nekvindy o prodej pozemků KN č. 443/5, 443/6, 443/7 v k.ú. Panské
Pole
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: neschválit zveřejnění záměru prodat pozemky s ohledem na zpracování
nového územního plánu.
 
24) Zrušení smluv o výpůjčce – ZŠ, MŠ
Tajemník podal informace. Po krátké diskuzi byly informace vzaty na vědomí a bylo uloženo prověřit způsob nakládání
s majetkem ZŠ a MŠ.
Rada města bere na vědomí: informace ke zrušení smluv o výpůjčce majetku základní a mateřské školy.
Rada města ukládá: prověřit možnosti způsobu nakládání s majetkem základní a mateřské školy.
Zodpovídá: Ing. Rozsívalová                                               Termín: do 31.8.2011
 



V 18,00 hodin odešla z jednání Ing. Šárka Rozsívalová – členka RM.
 
25) SÚS KHK HK – Bezúplatný převod pozemku KN č. 750 v k.ú. Rokytnice v Orlických horách
Tajemník podal informace. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: informace k bezúplatnému převodu pozemku KN č. 750 v k.ú. Rokytnice v Orlických horách.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: uzavřít s Správou a údržbou silnic Královéhradeckého kraje smlouvu o
bezúplatném převodu pozemku KN č. 750 v k.ú. Rokytnice v Orlických horách.
 
26) Obecně závazná vyhláška č. 2/2011, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška č. 5/2010 ze dne 13.09.2010,
o místním poplatku za užívání veřejného prostranství
Tajemník předložil návrh vyhlášky. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: návrh obecně závazné vyhlášky č. 2/2011, kterou se mění a doplňuje obecně závazná
vyhláška č. 5/2010 ze dne 13.09.2010, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit obecně závaznou vyhlášku č. 2/2011 dle předloženého návrhu.

27) Územní plán Rokytnice v Orlických horách
Tajemník podal informace. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí: informace k zpracování územního plánu.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: projednat a schválit návrh Územního plánu Rokytnice v Orlických
horách.
 
28) Název ulice – RD-za školou
Tajemník podal informace. Po krátké diskuzi byly informace vzaty na vědomí a bylo doporučeno zastupitelstvu města
projednat a schválit název ulice   z předložených návrhů.
Rada města bere na vědomí: informace k názvu ulice v území výstavby rodinných domů za školou.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: projednat a schválit název ulice z předložených návrhů.
 
29) Program regenerace MPZ na rok 2011
Starosta informoval o novém přerozdělení finančních příspěvků v rámci  Programu regenerace MPZ a MPR na rok 2011
z důvodu připomínek Ministerstva kultury k některým akcím obnovy v r.2011. Současně MK požaduje předložení
aktualizovaného Programu regenerace MPZ Rokytnice v O.h. Nebyly žádné připomínky.
Rada města bere na vědomí:  informace o změně rozdělení finančních příspěvků v rámci Programu regenerace MPZ a
MPR na rok 2011 z důvodu připomínek Ministerstva kultury.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit změnu rozdělení finančních příspěvků v rámci Programu
regenerace MPZ a MPR na rok 2011 dle předloženého návrhu.
 
30) Příprava programu jednání ZM – 20.6.2011
Starosta předložil návrh programu. Nebyly žádné připomínky.
Rada města schvaluje: návrh programu jednání Zastupitelstva města, který je přílohou zápisu.
 
31) Termíny jednání RM-II. pololetí 2011
Rada města schvaluje: termíny jednání Rady města Rokytnice v Orlických horách v II.pololetí roku 2011 ve dnech: 11.7.,
1.8., 22.8., 5.9., 3.10., 17.10., 31.10., 14.11., 12.12.
  
O usnesení hlasováno jako celku:   4 pro, 0 proti, 0 zdržel.
 
Jednání ukončeno: v 19,45 hodin.
 
 
                                                                          
                                                          Petr Hudousek, starosta města
 
 
 Ověřovatelé:
 
Mgr. Zdeněk Dušek
Eva Tuhárská
 
 

 


